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MENS VI SAMLER PLASTIK OP,  

HAR VÅBENINDUSTRIEN EN FEST 
Det er så udmærket, at vi af hensyn til klimaet skal sortere vores affald, flyve 

mindre og samle plastik op i naturen. Det taler vi om i hytte og på slot. 

Men kunne vi ikke lige holde fast i proportionerne og i første omgang bede 

våbenindustrien dæmpe sig?  

Vi har allerede bomber nok til at udrydde jordens befolkning flere gange.  

Og mens eksperterne i al evighed kan diskutere, hvor stor en del af 

klimaforringelserne, der er menneskeskabte, så er der ingen diskussion om, at  

AL krig er menneskeskabt 
Mens vi samler plastik op, har våbenindustrien en fest. 

Helt at overse verdens mest dødelige og samtidig forurenende industri minder om 

tidligere tiders proportionsforvrængning: I min barndom blev store dele af 

Danmark svinet til med giftige kemikalier, men den eneste slags forurenere, vi 

lærte om i skolen, var de såkaldte "skovsvin", som efterlod madpapir i det 

grønne. 
 

 

 


